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          مقدمة

لأكثر من ٢٢ عاماً من الحلول المبتكرة!
كل رحلــةٍ ناجحــة تبــدأ بخطــوة، وقــد بــدأت مؤسســة "أجيــر المثالــي" خطوتَهــا 
الاولــى تلــك فــي عــام ٢٠٠٧، حاملــةً شــعلة شــغفها بالعمــل الجــاد وطموحهــا 
المتنامــي. وخطــوةٌ تلــو الأخــرى، بــرزت المؤسســة ككيــان مرمــوق متخصــص فــي 
تقديــم خدمــات تأجيــر العمالــة، عبــر كــوادر متمرســة توفّــر احتياجــات العمــلاء فــي 
عــدد  وصــل  حتــى  المملكــة.  أنحــاء  بمختلــف  الأعمــال  قطاعــات  مــن  العديــد 
عملائهــا اليــوم إلــى عــدد مرمــوق مــن العمــلاء وتوظــف المؤسســة أفضــل 

خبراتها لتقديم خدمات مثالية لهم.
منــذ أكثــر مــن عقديــن تُســاهم "أجيــر المثالــي“ فــي تقديــم خدمــات تأجيــر العمالــة 
لشــريحة واســعة مــن العمــلاء مــن الشــركات والمؤسســات. ونســعى جاهديــن، 
بمــا يتماشــى مــع رؤيــة ٢٠٣٠ الطموحــة، لأن نكــون رواد القطــاع، باســتحداث آليات 

متطورة، بما في ذلك الحلول الرقمية، لتوفير تجربة قيّمة ومُرضية للعملاء.

          Preface

More than 22 years of innovative solutions!
Usually, successful journey begins with a single step, “Ajeer Al-Mithali” 
began its first step in 2007, holding its tools of passion toward heavy duties 
and its growing ambition. one step after another “Ajeer Al-Mithali” has 
emerged as a reputable entity specialized in providing outsource 
services, through a professional cadre that meet customers' needs in a 
wide ranges of business sectors all over the Kingdom of Saudi Arabia. 
Today, “Ajeer Al-Mithali” has reached a prestigious number of clients and 
utilized its best expertise to provide an ideal satisfied service.
Ensuring these objectives, “Ajeer Al-Mithali” has been providing 
outsource services to a wide range of clients. Striving in line with the 
ambitious 2030 Vision, as a pioneer in the sector, by developing advanced 
mechanisms, including digital solutions, to provide a valuable experience 
to be satisfactory to customers.



          رؤيتنا
أن نصبح الوجهة الرائدة في توفير احتياجات الشركات من القوى العاملة 

المُدرّبة. 

          رسالتنا
أن نستغل طاقاتنا البشرية والتقنيّة لتطوير حلول تُساهم في تعزيز ثقافة 

الابتكار.

          قيمنا
الالتزام بتقديم خدمات عالية الجودة.   o

الشفافية في التعامل مع الجميع.  o
الارتقاء بالأداء ومنح العميل قيمة إضافية.  o

تعزيز الثقة المتبادلة مع العملاء وفرق العمل.  o
توفير البيئة المحفّزة على الإبداع.  o

مواكبة أحدث مستجدات قطاع تأجير العمالة.  o

          Our Vision
To become a leading attractive destination in providing companies’ needs 
for a trained workforce.

          Our Message
To utilize a valuable human and technical capabilities towards a 
developed solution that contribute to enhancing the culture of innovation.

          Our Values
o Commitment to providing high-quality services.
o Transparency in dealing with business partners.
o Improving performance and provides added value to business partners.
o Enhancing mutual trust with customers and work teams.
o Create a work environment that stimulates creativity.
o Keeping abreast of the latest developments in sector.



          أهدافنا
العمل على توسيع قاعدة عملائنا، والانتشار أكثر على مستوى المملكة العربية السعودية.  o

تطوير البرامج التدريبية الموسّعة، لدعم مقدرات فرق العمل.   o
إحداث نقلة نوعية في طريقة تقديم الخدمة للعملاء.  o

تبنّي أفضل المنهجيات والأساليب، في مجال خدمات تأجير العمالة.  o

          Our Goals
o Working effectively to expand our customer base. 
o Developing a comprehensive training program to enhance the capabilities of work teams.
o Creating a qualitative shift in the way we provide service to customers.
o Adopting the best concepts and methods in the field of outsource services.



نجاحك هو التزامنا
Committed to Success



          Our Work Map
o Our services do not end in providing skilled staff only, but rather
 provide comprehensive support to clients and workers, which extends
 to outstanding.
o Our clients are not mere users of our services, but rather as a true
 business partner.
o Through our experience with the COVID١٩- pandemic, we have proven
 our ability to overcome challenges and turn them into opportunities for
 growth and development.
o We appreciate the trust of our clients in various sectors, which is the
 result of our commitment of providing them with high-quality services.
o “Ajeer Al-Mithali” awarded the “Local Content” certificate, in
 recognition of our efforts to support and promote local content in
 various areas of our work.

          آلية عملنا
لا تنتهي خدماتنا عند تأجير العمالة فحسب، بل تقديم دعم شامل للعملاء  o

والعمالة، يمتد لما بعد التأجير.  
لا ننظر إلى عملائنا كمجرد مستخدمين لخدماتنا، بل شركاء حقيقيين ضمن  o

خارطة أعمالنا، فنجاحهم نجاح لنا.  
أثبتنا من خلال تجربتنا مع جائحة كوفيد-١٩ مقدرتنا على التغلب على التحديات  o

وتحويلها إلى فرص للنمو والتطور.  
نحظى بثقة عملائنا بمختلف القطاعات، ونعلم أنّ هذه الثقة هي ثمرة التزامنا  o

بتقديم خدمات راقية لهم.  
حصلنا على شهادة "المحتوى المحلي"، تقديراً لجهودنا في دعم المحتوى  o

المحلي وتعزيزه في مختلف مجالات عملنا.  



شركائكم في التميز
Your Partner in Excellence



          قطاعات الأعمال
نقــدّم كل مــا يتطلبــه قطــاع الأعمــال، ســواءً شــركات خاصــة أو عامــة، مــن كــوادر 
بشــرية ذي مهــارة فــي مختلــف المجــالات المهنيــة، تعمــل وفقــاً لمعاييــر ســوق 

العمل، كي تكون في مستوى تطلعات العملاء.

          Business Sectors
“Ajeer Al-Mithali” provides service that the business sector, whether 
private or public companies, needs in terms of skilled human cadres in 
various professional fields, working according to labor market standards, 
to meet the aspirations of clients.

القطاع اللوجستيالقطاع الصحي قطاع النقلقطاع المطاعمقطاع النظافةقطاع الضيافة القطاع التجاري

TRANSPORTATION
SECTOR

HEALTH
SECTOR

LOGISTICS
SECTOR

COMMERCIAL
SECTOR

HOSPITALITY
SECTOR

HYGIENE
SECTOR

RESTAURANTS
SECTOR



التفوق بالمواهب المثالية
Excel with ideal talents



عملائنا
Our Clients

شركة فيول لقطع غيار السيارات
Fuel Autoparts Company Limited

قاعة ليلتي للإحتفالات والمؤتمرات
Laiylaty Ballroom & Conferences

شركة انوار الطريق لتأجير السيارات
Anwar Car Rental

شركة المتحدون السعودية (باتشي)
United Saudi Company (Patchi)

شركة المفتاح لتاجير السيارات
Key Car Rental Company

شركة بدجت لتأجير السيارات
Budget Car Rental Company

شركة سدرة المالية
Sidra Capital

شركة المصانع السعودية اللبنانية للشوكولا والسكاكر
Saudi Lebanese Co. for Chocolate & Confectionery WLL

شركة مراكز النوري
Nouri Company

شركة ثلاجات مكة الحديثة المحدودة
Makkah Cold Stores Company LTD.



ربط المهارات بالنجاح
Bridging Skills with Success



www.ajeer-almethali.sa

GET IN TOUCH
تواصل معنا

Mobile: +966 506665459

WhatsApp: +966 505711370

Email: ahage@ajeer-almethali.sa

Postal Code: 23447 Jeddah, Kingdom of Saudi Arabia

Al Faisaliah, Mohammed Bin Maslama Road, Building No. 9216


